



*Fairmont*  
PEACE HOTEL  
和平饭店

*Abbey Road Studios and Challen Piano Exhibition*  
艾比路录音室图片展暨查伦钢琴展

## About Challen Piano

- A Shanghai heritage landmark for nearly a century, Fairmont Peace Hotel marks the first location to showcase the legendary Challen Piano outside the Abbey Road Studios in London, UK
- Crafted from exquisite hard maple and featuring a unique tone control third pedal, this vintage Multi-Tone “Jangle Box” is an integral part of Abbey Road Studios’ rich and vibrant musical history
- Dotted with the cigarette burns and coffee stains left by many musicians during their sessions, the Challen has been played by many of the world’s renowned artists from the Beatles to Pink Floyd
- The first use of the Challen by the Beatles was during the recording of the groundbreaking album “Revolver”. The Challen is very much a part of the signature sounds on landmark albums made between 1955 and 1980 in Abbey Road Studios, including “Wish You Were Here” and “Dark Side of The Moon” by Pink Floyd



- 作为近一个多世纪以来的上海地标，和平饭店此次举办的查伦钢琴展，是这架传奇钢琴走出艾比路录音室，首次在英国伦敦以外的地点展出
- 这架钢琴以顶级枫木为材料手工制作而成，拥有独特的踏板控制音色，是艾比路录音室丰富而充满活力的音乐历史中不可或缺的组成部分
- 从披头士乐队到平克·弗洛伊德，众多杰出的音乐家弹奏过这架钢琴，其中很多人还在琴上留下了烟头痕迹和咖啡渍
- 1955至1980年间，众多经典唱片在艾比路录音室制作完成，这些唱片中标致性的配乐正是这架查伦钢琴。披头士乐队在录制巅峰唱片《Revolver》时第一次弹奏这架钢琴。平克·弗洛伊德经典作品《Wish You Were Here》、《Dark Side Of The Moon》也由这架钢琴配乐





## ABOUT ABBEY ROAD STUDIOS

- The legendary studios has a glorious 80+ year history working with many of the world's music legends including The Beatles, Pink Floyd, U2, Oasis, Florence and the Machine, Lady Gaga and Adele

- It is also one of the world's premiere locations for movie scoring since the 1980s. Films such as Raiders of the Lost Ark, Star Wars, Brave Heart and the Lord of The Rings Trilogy, have been recorded there. The list continues with many other major titles, including Shrek, The King's Speech, Harry Potter, Skyfall and The Hobbit

- Abbey Road Studios and the World's Greatest Music* opens on September 23 and runs until November 22, 2013 at Hotel lobby. The photo exhibition will include exclusive pictures commemorating Abbey Road Studios' 80 years of history. The Challen piano will be displayed throughout the exhibition period. Admission is free.



**Abbey Road Studios  
Studio Three Where the Challen Piano Resides**

- 艾比路录音室拥有80多年的辉煌历史，曾与众多传奇音乐人合作，包括披头士、平克·弗洛伊德、U2、绿洲乐队、Florence and the Machine、Lady Gaga、阿戴尔等

- 自八十年代起，艾比路录音室便成为世界电影音乐的首席录制地点，《夺宝奇兵》、《星球大战》、《勇敢的心》、《指环王》三部曲中的经典音乐都是在此录制完成。近期更有《怪物史莱克》、《国王的演讲》、《哈利波特》、《007大破天幕杀机》、《霍比特人》等大片与其合作

- 此次的中国之行展览是该钢琴首次出借并离开英国，与费尔蒙酒店及度假村集团携手在其旗下的上海和平饭店，举办“艾比路录音室及世界顶级音乐”展览。展出日期为2013年9月23日至11月22日。展览同时将展示艾比路录音室80年光辉历程中的独家照片



英国伦敦艾比路录音室



**Abbey Road Studios Photo Exhibition at Hotel Lobby**  
位于酒店大堂的艾比路录音室图片展

**Challen Piano Exhibition at Hotel Lobby**  
查伦钢琴在酒店大堂展出